
Social- og Ældreudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 26. april 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Samrådsspørgsmål Å
Vil ministeren redegøre for sin vurdering af årsagerne til, at færre personer får tildelt en
BPA-ordning, og herunder redegøre for sine overvejelser om, i hvilket omfang økonomi-
ske overvejelser påvirker kommunernes afgørelse, og redegøre for, hvad ministeren agter
at gøre for at sikre, at borgere med handicap, der har behov for en BPA-ordning for at
leve et liv på lige fod med andre, får tildelt en BPA-ordning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jakob Sølvhøj (EL).

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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